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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 23 maja 2023 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1300, a zakończono o godz. 1445. 
 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław, 
4) Foleżyński Dariusz – nieobecny. 

  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Skiba Małgorzata – Dyrektor SPMGP 
5) Jakubowska Katarzyna – Księgowa MGZUO 

6) Buda Dorota – Inspektor 
 
 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Piotr Łukarski. Następnie przedstawił porządek 

posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej 
Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  

2. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki               

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  

3. Zmiana uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu. 
4. Zmiana uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych              
w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień Krajeński 
jest organem prowadzącym. 

5. Powołanie zespołu do przedstawienia opinii o kandydatach na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Tucholi. 

6. Diety radnych. 

7. Diety przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy.  

8. Zmiany w WPF. 
9. Zmiany w budżecie na 2023 r.   
10. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 

11. Pozostałe projekty uchwał.  
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 
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III.    Zapytania i wolne wnioski.      
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 

Ad. I.1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej 
Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  
 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania za 2022 rok.  

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o badania ginekologiczne USG. 

Przywołała wypowiedź osoby, która będąc na wizycie, usłyszała od Pana 

Doktora, że przychodnia nie chce zakupić sprzętu do przeprowadzania 

badań. Pacjentki są odsyłane do innych miejsc. Badanie nie jest w tym 

przypadku w pełni kompleksowe.  

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba odpowiedziała, że nic 

takiego nie słyszała. Wyjaśniła, że Pan Doktor jest w starszym wieku,           

w każdej chwili może zakończyć pracę i obsługa nowego sprzętu będzie 

sprawiała mu trudności. Przychodnia próbuje znaleźć nowych lekarzy – 

ginekologów, ale ich brakuje, a praca na niskim kontrakcie nie byłaby dla 

nich zadowalająca. 

 

Członkowie Komisji podziękowali Dyrektor SPMGP za prowadzenie 

jednostki, życząc jednocześnie sukcesów i jak najlepszych wyników pracy. 

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 

 
Ad.I.2. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  
  

Szczegółowego przedstawienia Raportu z realizacji Miejsko – Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok dokonała 

Inspektor Dorota Buda.  

 

 W czasie dyskusji zostały poruszone sprawy mieszkańców gminy, 

którzy borykają się z problemem nadużywania alkoholu. Omówione zostały 

przeprowadzone w minionym roku działania, zmierzające do ograniczenia 

zdrowotnych i społecznych konsekwencji nałogów wynikających                       
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z nadużywania alkoholu i innych środków psychoaktywnych, stosowania 

przemocy oraz skutki uzależnień behawioralnych. 

Inspektor Dorota Buda poinformowała, że w ubiegłym roku została 

wynajęta firma z Krakowa „Nowe horyzonty”, która opracowała dla gminy 

dokładną diagnozę uzależnień behawioralnych. W raporcie zawarte zostały 

informacje dotyczące dorosłych, młodzieży i dzieci uczęszczających do szkół, 

opisujące różne podłoża uzależnień m.in. Internet, telefon, które                   

w dzisiejszych czasach najbardziej mają wpływ na życie, rozwój człowieka                

i są wykorzystane w nadmiarze. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała w jaki sposób została 

przeprowadzona ankieta. 

 

Inspektor Dorota Buda odpowiedziała, że firma zajmująca się 

sporządzaniem tej diagnozy kontaktowała się głównie z nauczycielami            

i wychowawcami, przesyłając ankiety, które zostały wypełniane przez dzieci 

w szkołach. Badaniu została poddana także młodzież i osoby dorosłe, które 

również otrzymały ankiety. Na tej podstawie został opracowany raport. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała ile osób dorosłych i młodzieży brało 

udział w tych badaniach. 

 

Inspektor Dorota Buda odpowiedział, że 109 osób dorosłych i 30 

młodych ludzi. 

 

 Następnie Inspektor Dorota Buda poinformowała, że wśród członków 

Komisji jest od ubiegłego roku pracownik socjalny. Zachęciła również do 

współpracy np. organizując w miejscowościach gminy akcje profilaktyczne.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.I.3. Zmiana uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 
pojazdu. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Księgowa 

MGZUO Katarzyna Jakubowska. Poinformowała, że zgodnie z art. 39a ust.            

3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe, w wersji po zmianach 
wynikających z art. 1 pkt 3 ustawy z dnia 15 września 2022 r. o zmianie 
ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy o finansowaniu zadań oświatowych, 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa stawkę za               
1 kilometr przebiegu pojazdu, w celu wyliczenia zwrotu rodzicom/opiekunom 

prawnym kosztów przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkoły, przy czym 
stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na 
podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie 

drogowym.  
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Przedmiotowa uchwała jest następstwem zmian wprowadzonych 

rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 22 grudnia 2022 r. 
zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu 

dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów 
osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy. 
Ze względu na brak wskazania w uchwale z dnia 31 stycznia 2023 roku 

ustala się stawki dla motocykla i motoroweru.  
 Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu, będącej podstawą do obliczenia wysokości zwrotu 

rodzicom/opiekunom prawnym kosztów przewozu dzieci, młodzieży                       
i uczniów niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli, ma na celu wypełnienie 

ustawowego obowiązku wynikającego ze znowelizowanych przepisów art. 39a 
przyjętych ustawą o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy                      
o finansowaniu zadań oświatowych. Wobec powyższego w uchwale proponuje 

się ustalenie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w wysokości 0,89 zł dla 
samochodu o pojemności skokowej silnika poniżej 900 cm³ oraz 1,15 zł dla 

samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm³. dla 
motocykla - 0,69 zł, dla motoroweru - 0,42 zł. Zaproponowane stawki są 
zgodne z obowiązującym rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia              

22 grudnia 2022 r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków 
ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów 
służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących 

własnością pracodawcy.   
 

 Radny Jarosław Dobek zapytał czy jest rekompensowane piesze 
doprowadzanie dzieci do szkoły. 
 

 Księgowa MGZUO Katarzyna Jakubowska odpowiedziała, że nie jest.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad.I.4. Zmiana uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych                      

w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień Krajeński jest 
organem prowadzącym. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Księgowa 
MGZUO Katarzyna Jakubowska. Poinformowała, że przedmiotową uchwałą 

dokonuje się zmiany wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego określonej w Uchwale Nr XLVIII/321/2023 Rady Miejskiej           
w Kamieniu Krajeńskim z dnia 31 stycznia 2023 r., podnosząc ją do kwoty 

1,30zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć, co oznacza wzrost tej opłaty                  
o 16 groszy.  

Zgodnie z art. 52 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. 

o finansowaniu zadań oświatowych, rada gminy określa wysokość opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 
kończą 6 lat w prowadzonych przez gminę przedszkolach, oddziałach 
przedszkolnych w szkole podstawowej oraz może określić warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat.  
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Zgodnie z art. 52 ust. 4 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych 

wynika, że maksymalna wysokość opłaty, o której mowa w ust. 3 podlega 
waloryzacji. Minister właściwy do spraw oświaty i wychowania ogłasza                 

w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” wysokość 
wskaźnika waloryzacji oraz maksymalną wysokość opłaty za korzystanie                
z wychowania przedszkolnego po waloryzacji. Zgodnie z ogłoszonym w dniu 

23 lutego 2023 r. Obwieszczeniem Ministra Edukacji i Nauki w sprawie 
wysokości wskaźnika waloryzacji maksymalnej wysokości opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego, o której mowa w art. 52 ust.                 

1 ustawy z 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, oraz 
maksymalnej wysokości kwoty tej opłaty, po waloryzacji, wskaźnik 

waloryzacji wynosi 1,144. Oznacza to, że maksymalna wysokość opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego po waloryzacji może wynieść 1,30 
zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć powyżej 5 godzin dziennie. Na tej 

podstawie dokonuje się zmiany opłaty w publicznych przedszkolach                      
i oddziałach przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kamień Krajeński, poprzez jej podniesienie od dnia 1 września 2023 r.                    
z wysokości 1,14 zł do wysokości 1,30 zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć.  

Przyjęcie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień 
Krajeński jest organem prowadzącym, zwiększy wysokość opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego o 16 groszy za każdą rozpoczętą 
godzinę zajęć powyżej 5 godzin dziennie.  

Obecnie na terenie Gminy Kamień Krajeński dzieci powyżej 5 godzin 
dziennie uczęszczają jedynie w Przedszkolu Samorządowym w Kamieniu 
Krajeńskim. Planowane w roku 2023 wydatki na utrzymanie przedszkola 

prowadzonego przez Gminę Kamień Krajeński wynoszą 1.481.602,05 zł, 
natomiast w roku 2022 wydatki wyniosły 1.058.296,79 zł, co oznacza wzrost 

w roku 2023 nakładów na przedszkola o około 40%. Szacowane dochody               
z tytułu opłat wnoszonych przez rodziców za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego wg obecnie obowiązującej stawki wynoszą 33.400,00 zł, co 

stanowi 2,25% kosztów utrzymania przedszkola publicznego prowadzonego 
przez Gminę Kamień Krajeński. Po zwiększeniu stawki ww. opłaty, 
planowane dochody gminy wyniosą 38.090,00 zł (rocznie), co stanowi 2,57% 

kosztów utrzymania przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę 
Kamień Krajeński.  

Podjęcie uchwały skutkuje zwiększeniem planowanych dochodów                
z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. Szacunkowy miesięczny 
wzrost dochodów przekazywanych przez przedszkole publiczne Gminie 

Kamień Krajeński wyniesie ok 390,00 zł.  
 Dochody te zostaną przeznaczone na sfinansowanie wzrastających 
kosztów bieżącego utrzymania przedszkola. 

 
 Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie               

3 głosami za. 
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Ad.I.5. Powołanie zespołu do przedstawienia opinii o kandydatach na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Tucholi. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak, który 
poinformował, że na podstawie art. 161 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. 

Prawo o ustroju sądów powszechnych, Prezes Sądu Okręgowego                         
w Bydgoszczy określił liczbę 1 ławnika potrzebną Sądowi Rejonowemu                 
w Tucholi na nową kadencję 2024-2027.  

Zgodnie z art. 163 § 2 cyt. ustawy przed przystąpieniem do wyborów 
ławników rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady gminy 

swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 
spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 
 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy było ogłoszenie o naborze na wybór 
ławników. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak wyjaśnił, że Prezes 

Sądu Okręgowego w Bydgoszczy w skierowanym do Rady Miejskiej piśmie 

określił liczbę 1 ławnika potrzebną Sądowi Rejonowemu w Tucholi na nową 
kadencję. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał gdzie mają się zgłaszać osoby, które 
chcą kandydować na ławników i na jaki okres są powoływani.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odpowiedział, że 

kandydaci zgłaszają się w miejscowym urzędzie i są powoływani na kadencję 
2024-2027. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał co będzie jeśli się nikt nie zgłosi. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odpowiedział, że           
w takim przypadku zostałoby przesłane pismo do Prezesa Sądu, informujące 
o braku kandydatów. Rada Miejska nie mogłaby zatem dokonać wyboru 

ławnika. 
  
Członkowie Komisji w skład zespołu zaproponowali:  

- Przewodniczącego Komisji Rewizyjne Piotra Łukarskiego, 
- Przewodniczącego Rady Miejskiej Kazimierza Warylaka. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 
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Ad.I.6. Diety radnych. 
 

Omówienia projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak, który poinformował, że podjęcie 
niniejszej uchwały jest uzasadnione i wynika ze zmiany w zakresie wymogu 

jej publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
jako aktu prawa miejscowego (wyrok WSA w Bydgoszczy z dnia 28.03.2023 r. 
– II SA/Bd 26/23).  

 
 Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie           

3 głosami za. 
 

Ad.I.7. Diety przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych gminy.  
 
 Omówienia projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak, który poinformował, że podjęcie 
niniejszej uchwały jest uzasadnione i wynika ze zmiany linii orzeczniczej 
sądów administracyjnych w zakresie wymogu publikacji w wojewódzkim 

dzienniku urzędowym uchwały rady gminy w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania diet przewodniczącym jednostek pomocniczych jako aktu 

prawa miejscowego. 
 
 Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

3 głosami za.  
 
Ad. I.8. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 
zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2023. 
Planowane na rok 2023 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 45.633.532,40 zł, 
- wydatki ogółem – 51.427.465,48 zł. 

W załączniku Nr 2 do uchwały nastąpiły zmiany w następujących 
zadaniach: 

- zadanie „Modernizacja oświetlenia ulicznego w gminie Kamień Krajeński” 
otrzymało nową nazwę "Budowa ul. Brzozowej w Kamieniu Krajeńskim wraz 
z oświetleniem". Nastąpiło tutaj zwiększenie środków w 2023r. o 5.000,00 zł, 

do kwoty 5.000,00 zł, a w 2024r. pozostaje kwota 184.000,00 zł. 
"Modernizacja parku przy ul. Sępoleńskiej w Kamieniu Krajeńskim              

w zakresie niezbędnym do realizacji celów rozwoju społecznego" - Lokalny 
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Program Rewitalizacji dla Gminy Kamień Krajeński” nastąpiło zmniejszenie 

wydatków w 2023r. o kwotę 929,20 zł, do kwoty 1.748.070,80 zł. 
Zmniejszenia i przesunięcia środków pomiędzy paragrafami przedstawiają się 

następująco: 
90095 § 6057 kwota 5.718,80 zł, środki unijne własne gminy, (zmniejszenie 
o 929,20 zł) 

90095 § 6059 kwota 18.281,20 zł, środki własne gminy kwalifikowane, 
(zwiększenie o 929,20 zł) 
90095 § 6379 kwota 1.720.000,00 zł, środki Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
90095 § 6050 kwota 4.070,80 zł, środki własne gminy niekwalifikowane 

(zmniejszenie o 929,20 zł) 
 
 Radna Natalia Marciniak nawiązała do nowego zadania dotyczącego ul. 

Brzozowej pytając czy kwota 13.500 zł jest przeznaczona na projekt. 
 

 Skarbnik Piotr Gustyn wyjaśnił, że 7.500 zł zostało przeznaczone na 
projekt oświetlenia. Do tej inwestycji dołożone zostało 5.000 zł.  
 

 Burmistrz Wojciech Głomski dodał, że jeżeli znajdą się fundusze to ul. 
Brzozowa zostanie zrobiona w całości. 
 

 Radny Jarosław Dobek zapytał jakiej długości jest odcinek ul. 
Brzozowej. 

 
 Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że ponad 900 m. 
 

Radna Natalia Marciniak zapytała o obecne, wadliwe oświetlenie na tej 
ulicy. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że słupy lamp pozostaną, 

ale nastąpi zmiana źródła energii.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad.I.9. Zmiany w budżecie na rok 2023. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
  

 Radna Natalia Marciniak zapytał o ul. Polną, czy są nowe wieści 

odnośnie tej inwestycji i o środki finansowe na to zadanie z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

  

 Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że nic nowego nie ma w tej 

sprawie i nie ma jeszcze potwierdzenia jeśli chodzi o środki finansowe. 
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 Radna Natalia Marciniak zapytała o odnowę przestrzeni publicznej               

w Kamieniu Krajeńskim i ścieżkę nad rzeką Kamionka. 

 

 Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że na to zadanie są 

przeznaczone pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego. Planowane jest 

utwardzenie drogi kruszywem i postawienie oświetlenia. 

  

 Radna Natalia Marciniak zapytała czy ścieżka będzie zrobiona od ul. 

Chojnickiej do jeziora Mochel. 

 

 Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak. Początek od ul. 

Chojnickiej, wzdłuż rzeki Kamionki, przez pomost aż do ośrodka 

wczasowego. 

 

 Radna Natalia Marciniak zapytała czy będzie robiony nowy projekt 

oświetlenia. Istnieje już jeden przygotowany przez ENEA obejmujący dwa 

warianty. Jeden z nich zakłada postawienie lamp po drugiej stronie rzeki na 

poszerzonej ścieżce przeznaczonej dla pojazdów. 

  

Burmistrz Wojciech Głomski wyjaśnił, że z projektu przygotowanego 

przez ENEA nie można skorzystać, ponieważ na tę inwestycję przeznaczone 

są środki z Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Radna Natalia Marciniak poprosiła, aby przy tworzeniu projektu 

zwrócić uwagę na oświetlenie wzdłuż ścieżki, po której spacerują 

mieszkańcy. 

Następnie zapytała czy wyjaśniła się sprawa dotycząca faktury za 

energię Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kamieniu Krajeńskim. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak. Nastąpiła pomyłka 

w kwocie i jest już zrobiona korekta. 

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 

 
Ad.I.10. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia 

Krajeńskiego. 
 

Przedstawienia raportu o stanie gminy dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego Wojciech Głomski.  

W raporcie zaprezentowane zostały najważniejsze, aktualne dane                

o sytuacji w gminie Kamień Krajeński, od liczby mieszkańców, przez budżet, 

po realizację uchwał i sprawozdania z realizacji zadań, do których gmina jest 

zobowiązana. 
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Obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy wynika z art. 28aa 

ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje podsumowanie 

działalności Burmistrza Kamienia Krajeńskiego w roku 2022,                        

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował Radnym za współpracę, za 

wspólne podejmowanie decyzji, za akceptację prowadzonych inwestycji, 

pomimo, że nieraz były zdania podzielone. Wszystkie pozytywne działania           

i sukcesy w Gminie Kamień Krajeński są wspólnym dobrem. 

 

 W czasie dyskusji poruszony został temat przywrócenia oświetlenia            

w gminie. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że na prośbę mieszkańców 

planowane jest włączenie co trzeciej lampy razem z oświetleniem przejść dla 

pieszych, przez całą noc. Obecnie trwają prace nad założeniem lamp 

ledowych przy przejściach dla pieszych. Zajmuje się tym Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad.  

 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że póki co nic nie jest 

realizowane w tej kwestii. Zapytała czy dopiero jesienią będzie to wszystko 

wdrożone. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że to co już jest ustalone, 

jest wdrażane na bieżąco. Są podjęte decyzje, które lampy będą włączane. Do 

jesieni powinno być wszystko zrobione. 

Następnie poinformował również o postępach związanych z budową 

obwodnic Sępólna i Kamienia. Do końca roku będzie rozstrzygnięty przetarg 

na wykonawcę inwestycji.  

 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że zadania dotyczące celów 

strategicznych i wspierania przedsiębiorstw nie są w ogóle realizowane.  

Następnie odniosła się do zasobów mieszkaniowych. Zapytała, ile 

spośród 72 mieszkań komunalnych jest wolnych. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że 2 lokale są wolne. 

 

W przedmiotowym punkcie wywiązała się również dyskusja związana            

z zapisem dotyczącym ekwiwalentów urlopowych pracowników Urzędu 

Miejskiego. Radni zapytali dlaczego zostało ich tak dużo wypłaconych. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski wyjaśnił, że pracownicy muszą 

wykorzystać urlop i nie mają wypłacanych ekwiwalentów. Tylko w przypadku 

umów z robót publicznych czy prac interwencyjnych, jeżeli ktoś nie zdążył 

wykorzystać 1-2 dni urlopu wówczas ma wypłacany ekwiwalent. 
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Skarbnik Piotr Gustyn dodał, że wzrosły ekwiwalenty strażackie i te są 

wypłacane. 
 

Następnie na posiedzenie Komisji przybyła Dyrektor MGOPS Beata 

Błoch. Burmistrz Wojciech Głomski zapytał czy w Miejsko-Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej były wypłacane ekwiwalenty urlopowe. 

 

 Dyrektor MGOPS Beata Błoch odpowiedziała, że nie było wypłat 
ekwiwalentów. Wszyscy pracownicy muszą wykorzystywać urlopy. 
 

 Radna Natalia Marciniak wracając do tematu raportu stwierdziła, że 
na Komisji panuje zbyt duży chaos i nie można dokończyć swojej 
wypowiedzi. Będzie kontynuowała temat na sesji. 

 
 Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały               
2 głosami za, przy 1 głosie przeciw (N. Marciniak).  
 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak 

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 
  

Brak 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 23 maja 2023 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 

 

 

  
 


